
 
 

Vragen aan het college van B & W Papendrecht (art. 40) : Vuurwerkoverlast 

Vondelpark 

 

Hierbij dient de fractie van de ChristenUnie enige schriftelijke vragen ex artikel 40 van het reglement 

van orde bij u in met het verzoek deze op korte termijn te beantwoorden. 

 

Inleiding 

Al sinds een aantal weken wordt er zeer regelmatig, bijna iedere avond, vuurwerk in het Vondelpark 

en omgeving afgestoken. Aan de knallen te horen is dit vuurwerk wat illegaal uit het buitenland is 

gehaald. Ook probeerden jongelui recent daar een boom in de brand te steken. En dat niet eens laat 

op de avond maar om 21:00 uur. Het park ligt regelmatig vol rommel, zoals lachgaspatronen, blikjes 

en andere troep. Het lijkt er dus zeer op dat de jongeren het idee hebben dat ze alles kunnen doen in  

en in de nabijheid van het Vondelpark, omdat er toch nooit controle is.  

Omwonenden hebben ons gesproken over de overlast hierdoor. Daaruit blijkt ook dat de BOA’s niet 

werken in de avond. Dus melden bij de gemeente lijkt geen zin te hebben.  

Als fractie hebben we daarom een aantal vragen aan het college: 

 

1. Is het college op de hoogte van deze overlast die nagenoeg iedere avond er is voor de 

omwonenden van het Vondelpark, maar ook voor degenen die een paar straten verder 

wonen? 

2. Klopt het dat de BOA’s niet in de avond werken en zij dus niet kunnen optreden? 

3. Als dat zo is, welk nut heeft het dan om de overlast te melden op het meldpunt Papendrecht, 

wetende dat de overlast eigenlijk altijd in de avond wordt veroorzaakt? 

4. Worden de meldingen ook aan de politie doorgegeven? 

5. Is het college ook van mening dat het nu lijkt alsof jongeren gewoon de vrije hand hebben en 

ongestraft en ongestoord hun gang kunnen gaan? 

6. Kan het college aangeven of zij actie gaan ondernemen om deze vroegtijdige structurele 

(vuurwerk)overlast in en rond het Vondelpark aan te pakken (en dat is inclusief de scholen 

waar nu recent vernielingen plaats vonden) ? 

 

Daarbij hebben wij nog een tweetal aanvullende vragen over het meldpunt online. 

7. Waarom moeten inwoners eerst kijken of de melding al gedaan is?  

8. Is het met deze methode niet zo dat je veel meldingen niet binnen krijgt en er wellicht achter 

1 melding meerder mensen zijn die ook deze melding? 

 

Namens de fractie van de ChristenUnie Papendrecht 

Jaco van Erk 
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